
Nieuws
In dit nummer het nieuws van de laatste twee weken in beeldverhalen.

Klankbordgroep
De klankbord groep rijdt over twee sporen. Voor het park moet het voorlopig ontwerp uitge-
werkt worden tot definitief ontwerp. Voor het ‘niemandsland’ tussen kanaal, Nieuwe Leeu-
warderweg en Nieuwe Purmerweg moet gebrainstormd worden voor nieuwe plannen voor 
een voorlopig ontwerp dat de inspraak in kan. Er lag vorige week bij de eerste bijeenkomst 
van de klankbordgroep-in-nieuwe-samenstelling een tekening op tafel, maar daar hebben we 
nog geen kopie van. Hieronder wat ideeën die we hebben opgepikt. De indruk bestaat dat 
het management wat in het voorlopig ontwerp staat niet meer ter discussie wil stellen. Dit 
geldt bijvoorbeeld de vaart van 12m breed en de plaats voor de roeivereniging. We zijn be-
nieuwd wat met onze commentaren en alternatieven wordt gedaan. Groot belang hechten 
we uiteraard ook aan het behoud van praktische oostwestverbindingen door het park. Mis-
schien is het goed dat de deelraad die in december besliste dat de klankbordgroep moet blij-
ven bestaan, de groep een duidelijke missie geeft  
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Oude plannen
Het voorlopig ontwerp voor het Noorderpark is toch niet geheel onveranderbaar. Het brugge-
tje (foto) staat  op de tekeningen van het voorlopig ontwerp, maar het moet verdwijnen. De 
sloot  wordt een 12m brede vaart. Voor rolstoelers moet de brug laag zijn en voor roeiers 
hoog; dit is niet te combineren, menen de ontwerpers. Daarom verdwijnt de brug. De toe-
gang van het park vanaf de dijk komt dus bij het begin van de ‘lange brug’ te liggen. Daar 
gaat een pad naar beneden langs het roeihome naar het evenementen-terrein. Voordeel is 
dat zo het evenementen-terrein aan de noordkant wordt afgegrendeld, zonder hekken. 

Feestje
Met een boottocht over het kanaal en vuurwerk in het park zijn 27 februari 2006 de leden van 
de eerste klankbordgroep bedankt. U dacht misschien dat die lange linten in het park bo-
menkap of graafwerkzaamheden zouden betekenen, maar nee, het was voor het vuurwerk 
van het parkfeestje. 

Bomen
De kapvergunning voor 88 bomen in het park is verleend. Hierboven ziet u op de foto links 
nog net een van de bomen die gekapt wordt. Er is ook een kapvergunning aangevraagd voor 
42 bomen en 12000m2 bosplantsoen op het oude terrein van de RSW. De bomen staan 
langs het fietspad aan het begin van de Adelaarsweg. Ze worden gekapt om een aannemer 
een werkterrein te kunnen geven. Er wordt gekapt van noord naar zuid, met de de hekken 
open; dan kan het wild naar de Meeuwenlaan vluchten.
Laten we waken over de bomen bij ons in de buurt. Er wordt veel gekapt in Noord.



Wandeling met het stadsdeelbestuur
Vorige week was het stadsdeelbestuur in de wijk. Bij de start 
op de Nieuwe Purmerweg wees Bonny Alberts het bestuur di-
rect op de rommelige, gevaarlijke toestand bij de afrit (foto 
hieronder). We hoorden weinig nieuws. De ondergrondse vuil-
container komt op de Buikslotermeerdijk op de kruin van de 
dijk. Heeft die dan geen waterkerende functie? Niemand wist 
dat het ambtenarenfietspad wordt gesloten bij de tweede fase 

van de sloop van het 
tunneltje. Wij weten het 
uit de sloopvergunning. 
De Rode Kruis-buurt wil 
het pad gerepareerd 
hebben. Wij hebben 
voorgesteld op de tijde-
lijke dam die er komt 
(net als aan onze kant) 
een tijdelijk fietspad te 
leggen.Het was een 
koude maar genoegelij-
ke wandeling en de 
broodjes in de Weren-
kapel waren lekker. 
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Dubbel glas
De NZlijn is bereid de huizen tot aan 188 te 
voorzien van dubbel glas ter voorkoming van 
geluidshinder door de NZlijn. Op de foto 
staat de timmerman bij 138, waar bescher-
ming is aangeboden voor de voor- en de 
achtergevel. Volgens Roel Geuzinge van het 
bureau Geuzinge en Groeneveld hebben de 
meeste huizen op de dijk al dubbel glas. 

Bouwvergunning
De nieuwe bewoners van 190 hebben een 
bouwvergunning aangevraagd voor een 
tuinkamer, een terras en drie dakkapellen. De 
tuinkamer steekt drie meter verder naar ach-
teren dan de huidige gevel. De kamer is aan 
de zuidkant afgeschuind. Op het dak van de 
tuinkamer komt een terras.



De algemene nieuwsbrief voor Noord van de NZlijn van 24 februari 2006 is op de dijk verspreid 
maar een andere brief van de NZlijn over het Volewijkspark hebben wij niet gekregen. Deze is 
voor de dijkbewoners van belang als het tunneltje naar de Waddendijk dicht gaat (laatste bericht: 
waarschijnlijk in april), zolang tenminste het tunneltje in het Volewijkspark niet ook dicht gaat (laat-
ste bericht voorjaar 2007). Hierboven de kaartjes uit de twee brieven gecombineerd. 


